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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.1.2019 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 21 stycznia 2019 roku.  

 

 

 Na stan 6 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa 

Zalewska-Drozd,  

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Olecku – Dariusz Kozłowski, 

 Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Olecku – Andrzej 

Falęcki, 

 Dyrektor ds. technicznych w firmie Transport Ciężarowy Krzysztof Witkowski – 

Waldemar Kawecki. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i zaproponował omówienie tematu 

zimowego utrzymania dróg w punkcie 1 porządku posiedzenia. Numeracja pozostałych 

punktów zmieni się odpowiednio. 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja na temat zimowego utrzymania dróg na terenie Gminy Olecko i Powiatu 

Oleckiego. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie planu pracy komisji na 2019 r. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wnioski Komisji.  

                                         

Innych uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja, uwzględniając zmianę,  jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Informacja na temat zimowego utrzymania dróg na terenie Gminy 

Olecko i Powiatu Oleckiego. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, jakim sprzętem dysponuje PZD w Olecku i ile kilometrów dróg powiatowych  

na terenie Gminy Olecko ma w utrzymaniu zarządca. 
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Dyrektor PZD w Olecku – Dariusz Kozłowski 

przedstawił informację na temat zimowego utrzymania dróg – treść w załączeniu  

do protokołu. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

poddał pod rozwagę zasadność posypywania dróg powiatowych na terenach wiejskich 

mieszanką piaskowo-solną, co powoduje, że powstają wyboje, ponieważ sól nierównomiernie 

rozpuszcza lód. W jego ocenie lepiej posypywać drogi samym piaskiem. 

 

Dyrektor PZD w Olecku – Dariusz Kozłowski 

odpowiedział, iż właśnie tak robią w zależności od temperatury powietrza. Przy temperaturze 

poniżej – 5
o
C piasek zamarza i nie można nim posypywać dróg. Mieszanka nie zamarza 

nawet do – 20
o
C.  

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, czy istnieje ustalony termin rozpoczęcia odśnieżania i od kiedy jest liczony, czy  

od zakończenia, czy rozpoczęcia opadów.  

 

Dyrektor PZD w Olecku – Dariusz Kozłowski 

odpowiedział, że pługi wyjeżdżają po ustaniu opadów śniegu. Podczas dużych opadów pługi 

pracują na drogach dziennie nawet po trzy razy. W ostatnim okresie spadło  

28 cm śniegu, czyli więcej, niż przez całą ostatnią zimę.  

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, w jakim czasie wyjeżdża sprzęt na drogi gminne. 

 

Dyrektor ds. technicznych – Waldemar Kawecki 

wyjaśnił, iż sprzęt wyjeżdża jeszcze w trakcie opadów, jeśli widać już, iż będą trudności  

w przejezdności drogi. Zgodnie z umową są to dwie godziny od rozpoczęcia opadów, ale 

wszystko zależy od intensywności opadów a na terenach wiejskich również od siły wiatru. 

 

Prezes PGK Sp. z o.o. w Olecku – Andrzej Falęcki 

dodał, że jeśli chodzi o drogi gminne w mieście, odśnieżanie rozpoczyna się w ciągu godziny 

od chwili zaistnienia sytuacji zagrażającej bezpieczeństwu.  

Przedłożył informację na temat zimowego utrzymania dróg w mieście – w załączeniu  

do protokołu. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, kiedy została podpisana umowa na zimowe utrzymanie dróg gminnych poza 

miastem, ponieważ otrzymywał telefony, iż drogi były nie odśnieżone. 

 

Dyrektor ds. technicznych – Waldemar Kawecki 

odpowiedział, iż umowa została podpisana z dniem 10 stycznia br., ale sprzęt do odśnieżania 

był wysyłany wcześniej. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

dodał, iż umowa została późno podpisana, gdyż dwóch pozostałych oferentów nie odbierało 

korespondencji z urzędu. Zgodnie z procedurą należało odczekać, aż nastąpi domniemanie 

doręczenia pocztowego. Umowa została podpisana z dniem 10 stycznia br., ale z mocą 

obowiązującą od 1 stycznia br. Przetarg został rozstrzygnięty, umowa nie została podpisana  

z przyczyn formalnych, więc w razie skutecznego odwołania, wykonawca otrzymałby 

wynagrodzenie proporcjonalnie za okres świadczonej usługi.  
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Dyrektor PZD w Olecku – Dariusz Kozłowski 

wtrącił, że wszystkie pojazdy posiadają nadajniki GPS i w każdej chwili można sprawdzić 

czas i miejsce pracy do 3 miesięcy wstecz.  

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zapytał, czy zdarzają się sytuacje, kiedy sprzęt nie może dojechać na drogę gminną, bo nie 

odśnieżona jest droga powiatowa.  

 

Dyrektor ds. technicznych – Waldemar Kawecki 

odpowiedział, iż sprzęt jest takiego typu, iż na drogę gminną przejedzie. Zdarzały się telefony 

od mieszkańców, czy operator pługa jadąc na drogę gminną nie mógłby odśnieżyć również 

drogi powiatowej, która jeszcze była nie przejezdna.  

 

Członek Komisji – Marcin Roszko 

zapytał dyrektora PZD w Olecku, ile wg niego należy jeszcze przeznaczyć środków, aby 

mieszkańcy byli zadowoleni z odśnieżania.  

 

Dyrektor PZD w Olecku – Dariusz Kozłowski 

w jego ocenie należałoby zwiększyć środki co najmniej trzykrotnie.  

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wtrącił, iż w zakresie odśnieżania do urzędu wpływają pojedyncze skargi. Pracownicy dziś 

objechali część dróg, jadąc 30-40 km/h. Drogi były przejezdne, posypane w newralgicznych 

punktach. W jego ocenie nic więcej na terenach wiejskich nie da się zdobić. Należy zachować 

zasady bezpieczeństwa w trudnych warunkach pogodowych.  

 

Dyrektor ds. technicznych – Waldemar Kawecki 

stwierdził, iż by przyśpieszyć odśnieżanie dróg gminnych zapadła decyzja o zaangażowaniu 

większej ilości sprzętu. Obecnie flota liczy 4 koparko-ładowarki, 2 ciągniki o mocy ponad 

100 KM, 3 ładowarki z pługami czołowymi, 4 pługopiaskarki. 

Jeśli chodzi o drogi wojewódzkie i krajowe są przeznaczane inne budżety.  

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondarenko 

zastanawiał się, czy nie warto oznakować tabliczkami dróg i wskazać, która jest powiatowa,  

a która gminna. 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że uruchamiany jest portal, w którym będą oznakowane wszystkie drogi.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej  

w Olecku na rok 2019 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

poinformowała, iż zgodnie ze Statutem Gminy Olecko na ostatniej sesji w roku lub  

na pierwszej sesji w nowym roku Rada uchwala ramowy plan pracy i sposoby jego realizacji. 

Tematy zgłoszone na posiedzeniach komisji zostały wpisane do projektu uchwały.  

 

Komisja zgłosiła temat na miesiąc czerwiec:  
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Polityka personalna w jednostkach organizacyjnych gminy oraz w spółkach gminnych. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 

2019. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olecku na rok 2019 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

oznajmiła, że Komisja Rewizyjna zgłosiła 4 tematy do planu pracy na 2019 r. Odczytała ich 

treść. Zgodnie ze Statutem Gminy Olecko plan pracy jest uchwalany przez Radę i w razie 

potrzeby może być rozszerzony.  

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2019. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie  podziału Sołectwa Kukowo 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

wyjaśniła, iż zgodnie ze statutem gminy Rada jest uprawniona do tworzenia, łączenia, 

podziału oraz znoszenia jednostki pomocniczej. Postępowanie w sprawie podziału sołectwa 

Kukowo rozpoczęło się w lutym 2018 r. Została podjęta stosowna uchwała, którą nadzór 

prawny wojewody zakwestionował i została ona uchylona przez Radę.   

Następnie ponownie rozpoczęto procedurę podziału i konsultacji poprawionych statutów 

sołectw. Nie wniesiono żadnych uwag. Komisja Statutowa na posiedzeniu w dniu 16 stycznia 

2019 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Poinformowała, iż do projektu uchwały zostanie wniesiona autopoprawka polegająca  

na wykreśleniu wyrazów „i fundacjami” w § 13 ust. 4 pkt 3 statutów sołectw. 

Po opublikowaniu uchwały w dzienniku urzędowym zostaną zarządzone wybory sołtysów  

i rad sołeckich w Sołectwie Kukowo, w którego skład wejdą miejscowości Kukowo i Lesk 

oraz Sołectwie Lipkowo, w skład którego wejdą miejscowości Lipkowo i Skowronki. 
 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Kukowo. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Gordejki 

 

Sekretarz Gminy – Barbara Jankowska 

poinformowała, że z wnioskiem o podział Sołectwa Gordejki wystąpili w listopadzie 2018 r. 

mieszkańcy miejscowości Gordejki. W dniu 15 stycznia 2019 r. odbyło się spotkanie 
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konsultacyjne, którego głównym tematem był podział Sołectwa Gordejki na dwa odrębne 

sołectwa, ustalenie granic i nazw obu sołectw. Na spotkaniu zgłoszono prośbę o włączenie 

dwóch osad leśnych do Sołectwa Gordejki. W obecnym stanie prawnym jest to nie możliwe, 

gdyż osady leżą w granicach geodezyjnych Sołectwa Doliwy i bez zmiany granic tego 

sołectwa nie można włączyć tych nieruchomości do Sołectwa Gordejki. Te nieruchomości 

mają nadaną numerację miejscowości Gordejki, a więc mieszkańcy są ujęci do obliczania 

kwoty funduszu sołeckiego.  

Oznajmiła, i w tym przypadku również zostanie wniesiona autopoprawka Burmistrza w §13. 

 

Pytań, ani uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Gordejki. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych i garaży 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów  

na wynajęcie tych pomieszczeń gospodarczych i garaży. Zgodę musi wyrazić Rada w formie 

uchwały. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i garaży. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu 

na realizację projektu pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024 w powiecie 

oleckim” 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd  

poinformowała, że Powiat Olecki we współpracy z gminami wchodzącymi w jego skład  

od 2019 roku będzie realizował „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2019 – 2024 w powiecie oleckim”. 

Program uzyskał pozytywną opinię Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji 

(wymóg od 2018 r.). W ramach programu planowane są trzy filary profilaktyki: edukacja – 

informowanie społeczeństwa o możliwych sposobach profilaktyki i motywowanie do jej 

stosowania, szczepienia przeciw wirusowi HPV oraz organizacja badań przesiewowych – 

informowanie, mobilizowanie i zapraszanie kobiet do korzystania z refundowanych przez 

NFZ badań cytologicznych, np. podczas tzw. „białych niedziel”. Profilaktyką w ramach 

programu zostaną objęte dziewczęta w wieku 14 lat z Gminy Olecko. Szczepienie 

szczepionką czterowalentną ukierunkowane jest na profilaktykę przeciwdziałania czynnikom 

ryzyka wystąpienia zachorowania na raka szyjki macicy. Cykl szczepień będzie się składać 

z 3 dawek podanych odpowiednio w 0, 2 i 6 miesiącu. Osobą decyzyjną będą rodzice lub 

opiekunowie prawni dziewcząt, którzy przed przystąpieniem do programu zobowiązani będą 

podpisać zgodę na szczepienie. Na terenie gminy Olecko figuruje 118 dziewcząt z rocznika 

2005. Przewidywany koszt zakupu szczepionki dla 1 osoby wynosi 465,30 zł. Planowane jest 
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objęcie szczepieniem 89 dziewcząt z Gminy Olecko. Na całkowity koszt składa się koszt 

zakupu szczepionki oraz koszt usługi podmiotu medycznego, z czego 30% ponosi powiat, 

natomiast 70% gmina. W przypadku zgłoszenia się na szczepienie mniejszej niż planowana 

liczba dziewcząt z rocznika 2005, szczepieniem zostaną objęte dziewczęta urodzone w 2004 

roku. W przypadku dziewcząt urodzonych w 2004 r. (100 osób) obowiązywać będzie 

kolejność zgłoszeń – do wyczerpania środków zaplanowanych na ten cel w budżecie gminy. 

Zazwyczaj do populacji osób objętych szczepieniem obejmuje się 75%. 

W poprzednich latach szczepienia były również realizowane. W 2016 r. z populacji 113 

dziewcząt zaszczepiono 49.  

 

Członek Komisji – Maricin Roszko 

zapytał, czy populację ustala się z rejestru osób zameldowanych. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd  

potwierdziła, iż pod uwagę bierze się osoby zameldowane na terenie gminy. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu  

pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 

ludzkiego (HPV) na lata 2019-2024 w powiecie oleckim”. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu 

na realizację projektu pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień 

ochronnych przeciw kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu 

oleckiego na lata 2018-2022” 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd  

oznajmiła, iż projekt uchwały zakłada udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu 

na realizację „Programu polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciw 

kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego na lata 2018-2022”  

w kwocie 22.695,00 zł.  

Program jest nowością na terenie powiatu. Został pozytywnie zaopiniowany przez Agencję 

Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji. Celem programu jest zmniejszenie 

zapadalności na kleszczowe zapalenie mózgu wśród rolników oraz osób zamieszkujących 

i uczestniczących w pracach w gospodarstwach rolnych, czyli osób o wysokiej ekspozycji 

związanej z wykonywanym zawodem. Program polityki zdrowotnej planuje objąć zarówno 

grupę zawodową wysokiego ryzyka, jaką są czynni rolnicy, ale także osoby zamieszkujące 

gospodarstwa rolne i uczestniczące w pracach. Szczególną grupą zamieszkującą 

gospodarstwa rolne są dzieci, zarówno młodsze, pozostające pod opieką osoby wykonującej 

prace polowe, jak i starsze, pomagające w wykonywaniu prac.  Zgodnie z obowiązującymi 

przepisami osoby zatrudnione w leśnictwie lub gospodarstwach rolnych, narażone  

na ukąszenie kleszcza mają zapewnione sfinansowanie szczepienia przeciw KZM przez 

pracodawcę. W związku z tym grupa ta nie została objęta bezpłatnymi szczepieniami. 

W roku 2019 planowane jest objęcie szczepieniem 107 osób zamieszkałych na terenie Gminy 

Olecko, przewidywany koszt szczepienia 1 osoby wynosić będzie ogółem 303,00 zł. Na 

całkowity koszt składa się koszt zakupu szczepionki oraz usługi podmiotu medycznego. 

Szczepionka zostanie podana w 3 dawkach. Powiat planuje sfinansować 30% koszów, 

natomiast gmina – 70%. W ramach programu powiat sfinansuje w 100% kampanię 

informacyjno - edukacyjną zawierającą edukację zdrowotną z zakresu profilaktyki chorób 
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odkleszczowych kierowaną do mieszkańców powiatu, nie tylko osób ubezpieczonych 

w KRUS mogących skorzystać ze szczepienia przeciw kleszczowemu zapaleniu mózgu. 

 

Członek Komisji – Rafał Bielawski 

zapytał, na kiedy jest planowane rozpoczęcie szczepień. 

 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd  

odpowiedziała, iż po uchwaleniu uchwał przez wszystkie rady z terenu powiatu będzie 

możliwość podpisania umowy i wówczas powiat będzie miał możliwość wyłonienia 

podmiotu medycznego, który wykona szczepienia. W jej ocenie najszybciej na przełomie 

marca i kwietnia.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na realizację projektu pn. 

„Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciw kleszczowemu 

zapaleniu mózgu dla mieszkańców powiatu oleckiego na lata 2018-2022”. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowościach  Lesk i Olecko – teren 

położony pomiędzy ul. Kościuszki a linią kolejową 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska  

wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy terenu położonego między ul. Kościuszki w Olecku  

a linią kolejową relacji Olecko-Suwałki o powierzchni ok. 133 ha. W części położonej  

na obszarze miasta teren jest objęty mpzp Terenów Aktywności Gospodarczej z 2002 r. Plan 

będzie podlegał zmianie m. in. w części dotyczącej terenów, gdzie obecnie znajduje się tor 

motocrossowy i byłe wysypisko odpadów. Natomiast obszar w obrębie Lesk nie posiada 

planu i dotyczy głównie nieruchomości Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Zgodnie  

ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Olecko jest to teren przeznaczony pod produkcję.  

Pod koniec zeszłego roku gmina wystąpiła na piśmie do KOWR, iż część wskazanych 

terenów przejęłaby na zadania własne. Poinformowano, iż sporządzana jest zmiana studium,  

a w następnej kolejności gmina przystąpi do sporządzenia planu.  

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zapytał, czy jest szansa pozyskania tych gruntów. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska  

odpowiedziała, iż zgodnie z prawem na przejęcie części gruntów na zadania własne gminy. 

 

Członek Komisji – Wacław Olszewski 

wyraził obawę, by później gmina nie musiała ponosić kosztów na uzbrojenie terenu  

i infrastrukturę. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska  

stwierdziła, iż są głosy mieszkańców Lesku o przeniesienie toru motocrossowego dalej  

od miasta. Ponadto na tych terenach są słabe klasy gruntów. Wnioski dotyczące 

przeznaczenia terenów będą wpływać na etapie przystąpienia do sporządzenia planu.  
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Członek Komisji – Wacław Olszewski 

wskazał, że gmina winna pozyskać grunty na zadania własne gminy i wykonać to, co będzie 

jej niezbędne. W innym przypadku  ustanowić teren jako rolny lub sportowo-rekreacyjny. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska  

dodała, iż w razie jakichkolwiek problemów teren KOWR można wyłączyć z planu 

zmieniając uchwałę intencyjną.  

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowościach  Lesk i Olecko – teren położony pomiędzy ul. Kościuszki 

a linią kolejową. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina 

Olecko 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska  

stwierdziła, że plan dotyczy terenu gminnego w miejscowości Olecko-Kolonia objętego 

planem z 2002 r., zgodnie z którym w części obszar jest przeznaczony pod drogę publiczną, 

zaś w części pełni funkcję terenu zielonego. Proponuje się zmianę przeznaczenia obszaru 

w celu dostosowania go do istniejącego zjazdu z ul. 11 Listopada. Zjazd na osiedle domów 

jednorodzinnych odbywa się aktualnie na teren oznaczony w planie jako zieleń izolacyjna. 

Ponadto planuje się zmianę przeznaczenia działki nr 287/1, która w planie była przeznaczona 

pod usługi, a obecnie jest drogą, z której korzystają mieszkańcy osiedla. Na tej podstawie  

w przyszłości będzie można sporządzić projekt i dokonać przebudowy drogi. 

 

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu w obrębie wsi Jaśki, gmina Olecko. 

 

 

Projekt stanowiska w sprawie uwzględnienia w projekcie modernizacji drogi krajowej 

nr 65 budowy ścieżki pieszo-rowerowej 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, iż Rada Miejska apeluje o ujęcie w sporządzonym projekcie modernizacji drogi 

krajowej nr 65 budowy ścieżki pieszo-rowerowej. Samorządy z Subregionu EGO (Ełk-

Gołdap-Olecko) wnosiły o uwzględnienie ścieżki w projekcie. Okazało się, iż ścieżka została 

uwzględniona tylko na odcinku ełckim.  

 

Pytań, ani uwag do projektu stanowiska nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska w sprawie uwzględnienia 

w projekcie modernizacji drogi krajowej nr 65 budowy ścieżki pieszo-rowerowej. 
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Członek Komisji – Wacław Olszewski 

zwrócił uwagę, iż za przystankiem przy drodze wojewódzkiej w Borawskich leży sterta 

śmieci. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Przyjęcie planu pracy komisji na 2019 r. 

 

Komisja przyjęła następujący plan pracy na 2019 r.: 

 

MIESIĄC TEMAT 

Kwiecień Stan dróg gminnych. Funkcjonowanie świetlic wiejskich 

– posiedzenie wyjazdowe. 

 

Czerwiec Polityka personalna w jednostkach organizacyjnych gminy  

oraz w spółkach gminnych 

– temat zgłoszony do planu pracy Rady Miejskiej. 

Październik Analiza wniosków złożonych do budżetu gminy na 2020 r. 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondatenko 

poinformował, iż wpłynęły odpowiedzi na wnioski Komisji.  

 

Innych spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Wnioski Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji – Dawid Bondatenko 

poruszył sprawę przekazywania informacji do radnych oraz założenia im służbowych kont  

e-mail. 

                                                                                           

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Komisji 

Dawid Bondarenko 

 


